
Forslag fra Rune Haagensen 
 
Ønsker å fremme forslag på årsmøtet for å få en gjennomgang av avtalen som Løypelaget har med 
Kyrkjebygdheia AS. 
 


